
Protokół Nr LXVIII/2024
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 28 marca 2024 r.,
 w Sali Konferencyjnej Ratusza Miejskiego

Godzina rozpoczęcia: 14:05

Godzina zakończenia: 16:17

Obecni radni: 15

Nieobecni radni: 0

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Wiceburmistrz M. Wołczyk,

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Skarbnik Gminy M. Grzesik,

- Sekretarz Gminy R. Śledź,

- Dyrektor GCEiS A. Regner,

- Dyrektor MDS J. Żurawski,

- Kierownik MGOPS K. Cisakowska-Brożek,

- Główna Księgowa L. Nowak,

- Przedstawiciel Firmy All Windows G. Mucha,

- Radni MRM I kadencji: S. Paszek, T. Zapotoczny,

- Sołtysi

 

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Agata  Sobków otworzyła  obrady LXVIII  sesji  Rady Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany.



Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z LXVII Sesji Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w

Ziębicach.

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ziębice w 2024 roku.

7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji

celowej Województwu Dolnośląskiemu na realizację zadania w zakresie organizowania publicznego

transportu zbiorowego w wojewódzkich kolejowych przewozach pasażerskich na linii Wrocław –

Ziębice.

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek opłat  za zajęcie  pasa

drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Ziębice.

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego dla

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych.

10.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  zwolnienia  od  podatku  od  nieruchomości,

stanowiącego  regionalną  pomoc  inwestycyjną  dla  przedsiębiorców  prowadzących  działalność

gospodarczą na terenie Gminy Ziębice.

11.   Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  wyrażenia  woli  utworzenia  Społecznej  Agencji

Najmu (SAN) na terenie Gminy Ziębice.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na 2024 r.

14. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

15. Informacja Przewodniczącej Rady.

16. Interpelacje, wnioski i zapytania.

17. Przyjęcie protokołu z LXVIII Sesji Rady Miejskiej. 

18. Zamknięcie sesji.

   

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad.



4. Przyjęcie protokołu z LXVII Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  projekt

protokołu  i  mieli  czas  na  zapoznanie  się  z  nim.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  nikt

z Radnych nie wniósł uwag i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej

w Ziębicach.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  1  głosie  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  643/VIII/2024  ws.  powołania

Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ziębicach.

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ziębice w 2024 roku.

Projekt uchwały przedstawiła Wiceburmistrz Ziębic M. Wołczyk. 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła  uchwałę  nr 644/VIII/2024 ws.  przyjęcia

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na

terenie gminy Ziębice w 2024 roku.

7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji

celowej Województwu Dolnośląskiemu na realizację zadania w zakresie organizowania publicznego

transportu zbiorowego w wojewódzkich kolejowych przewozach pasażerskich na linii Wrocław –

Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 



Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.  

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 645/VIII/2024 ws.  udzielenia

pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  Województwu  Dolnośląskiemu  na  realizację

zadania  w  zakresie  organizowania  publicznego  transportu  zbiorowego  w  wojewódzkich

kolejowych przewozach pasażerskich na linii Wrocław – Ziębice.

8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek opłat  za  zajęcie  pasa

drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.  

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 646/VIII/2024  ws.  ustalenia

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Ziębice.

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.  

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.  

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 647/VIII/2024  ws.  ustalenia

wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków  ratowników  ochotniczych  straży

pożarnych.

10.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  od  podatku  od  nieruchomości,

stanowiącego  regionalną  pomoc  inwestycyjną  dla  przedsiębiorców  prowadzących  działalność

gospodarczą na terenie Gminy Ziębice.

Przedstawiciel Firmy ALL Windows Grzegorz Mucha przedstawił informacje na temat firmy oraz



planów związanych z zainwestowaniem w zakupiony zakład produkcyjny w Ziębicach. 

Radny J. Sobol zapytał czy firmę przejęto wraz ze znakiem towarowym. 

Pan Grzegorz Mucha odpowiedział twierdząco.

Radny M. Jaźwiec zapytał jakie firma planuje docelowo zatrudnienie i kiedy uda się osiągnąć ten

cel. 

Pan Grzegorz Mucha odpowiedział, że firma jest na etapie rozpoznania i wprowadzenia zmian. Do

końca roku planuje się wzrost do 100 pracowników, natomiast  dalsze wzrosty będą zależne od

wielu różnych czynników. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik M. Grzesik.

14:50 – sesję opuścił p. G. Mucha

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.  

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 648/VIII/2024 ws. zwolnienia od

podatku od nieruchomości, stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną dla przedsiębiorców

prowadzących działalność gospodarczą na terenie Gminy Ziębice.

11.   Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  utworzenia  Społecznej  Agencji

Najmu (SAN) na terenie Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 649/VIII/2024 ws.  wyrażenia

woli utworzenia Społecznej Agencji Najmu (SAN) na terenie Gminy Ziębice.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik M. Grzesik.



Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.  

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  650/VIII/2024  ws.  zmiany

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na 2024 r.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik M. Grzesik.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 651/VIII/2024 ws. wprowadzenia

zmian w budżecie na 2024 r.

15:07 – wyszli Radni: J. Sobol, W. Iskra, J. Przyszlakiewicz

14. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

15:09 – wrócili Radni J. Sobol i W. Iskra

15:10 – wrócił J. Przyszlakiewicz

Burmistrz omówił najważniejsze informacje. 

15. Informacja Przewodniczącej Rady.

Przewodnicząca Rady Miejskiej  A. Sobków podziękowała wszystkim za współpracę i  wsparcie

w mijającej kadencji. 

Wręczono pamiątkowe dyplomy i upominki. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  list  z  podziękowaniami  dla  Radnych  od  Dyrektora

Ziębickiego Centrum Kultury M. Geronia.

16. Interpelacje, wnioski i zapytania.

Radny  M.  Kuriata  na  prośbę  lokalnych  służb  zdrowia  przekazał  informację  o  zakładanie



Internetowego Konta Pacjenta.

Radny  W.  Ochał  zapytał  o  zaawansowanie  prac  nad  budynkiem  wielorodzinnym  budowanym

w ramach SIM Sudety.

Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz odpowiedział, że planuje się rozpoczęcie budowy na jesień, teraz

trwa kampania informacyjna, projekt jest już gotowy, czekamy na dofinansowanie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  podziękowała za życzenia świąteczne,  które wpłynęły do Biura

Rady Miejskiej  i  również  przekazała  w imieniu  Radnych  życzenia  dla  pracowników,  sołtysów

i mieszkańców miasta. 

15:42 – przerwa 

16:16  – koniec przerwy 

17. Przyjęcie protokołu z LXVIII Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków poinformowała, że w czasie przerwy Radni zapoznali

się z projektem protokołu i nikt uwag nie wniósł. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół. 

18. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  LXVIII  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


